
Hej alla Siriusmedlemmar 
 
Det var trevligt att träffa många av er på 
vår glöggträff i december.  
Vi var 17 närvarande som drack glögg, 
kaffe och umgicks. Bo Thell hade för-
tjänstfullt satt ihop en klurig frågesport 
och det var Renée Eriksson och Christer 
Skoglund som lyckades bäst och nu kan 
titulera sig regerande mästare. 
 
Spolning av avloppsrören gjordes nu den 
26/1. Det  är även tid för byte av filter i 
elementen och vi kommer att informera 
på anslagstavlan när dom finns att hämta 
i samlingsrummet.  
 
Det är säkert många som noterat att den 
utlovade avgiftshöjningen i januari inte 
trätt i kraft. Det är Nabo som har missat 
detta. Retroaktiv justering kommer att 
ske på betalningen i slutet av februari. 
 
Fakturan för värme och el i huset har nu 
kommit och utfallet för december 2021 
blev 20% högre än december 2020. Vi 
kan glädjas åt att vår investering i solpa-
neler gör skillnad och hjälper till att hålla 
kostnadsökningen nere. 
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I skrivande stund vet vi inte datum för 
årsstämman, ej heller om vi kan träffas 
fysiskt eller om vi måste göra som förra 
året. Allt beror på när Nabo och revisorn 
är klara med sitt arbete och hur smitt-
spridningen fortlöper. Mer besked kom-
mer i god tid. 
 
När det gäller hyra av gästlägenhet och 
festlokal så har de nya reglerna nu trätt i 
kraft. Betalning görs nu direkt vid bok-
ning. 
 
Det har vid något tillfälle varit skräpigt i 
vårt soprum, vi hoppas att alla vill hjälpas 
åt att plocka upp om vi eller någon annan 
tappat något. 
 
Besök gärna vår hemsida   
www.sirius11.se när ni undrar över  
något, här finns information om det 
mesta. 
 
Nu ser vi fram emot våren 
Styrelsen 
 
 
 
 
 

http://www.sirius11.se/

